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PEACE 

PACE 

 

Acest tract evanghelic a fost tradus cu un 

computer. Dacă puteți corecta sau îmbunătăți limba, vă 

rugăm să contactați biroul la info@angp.co.za 

 "Dacă ai ști astăzi ce este necesar pentru pace!" Luca 19: 

42. Când privim în jur și vedem lucrurile care se întâmplă 

astăzi în lume, pentru noi este destul de clar că nu există 

pace în lume. Peste tot auziți de lupte, crime, războaie și 

zvonuri despre războaie. Nu contează ce ziar deschideți, 

veți găsi acolo lucrurile cumplite pe care le fac oamenii unii 

altora din cauza păcatului, a urii și a geloziei. Marii oameni 

ai lumii încearcă de mulți ani să aducă pacea în lume și 

niciunul dintre ei nu a reușit vreodată. Nu numai că lumea 

se află în această stare, dar este trist să spunem că și 

multe dintre casele noastre nu au pace în ele. Totuși, cel 

http://www.angp-hb.co.za/
mailto:info@angp.co.za


Download from    www.angp-hb.co.za    page 2  

mai rău este faptul că există un număr foarte mare de 

oameni în lume astăzi, care nu au pace în sufletele lor și 

aici se află rădăcina tuturor necazurilor. 

DE CE NU ESTE LINĂ? 

La început, Dumnezeu a creat lumea, precum iarba, florile, 

copacii și toate animalele care trăiesc sub apă, precum și 

cele care trăiesc pe pământ. Dumnezeu i- a creat și pe Adam 

și Eva și în toată această creație a existat pacea. Adam și 

Eva nu s-au temut de niciunul dintre animale, iar animalele 

au trăit liniștite și fericite împreună. Oile ar putea merge 

lângă leu, iar leul nu i-ar face rău. Mai presus de toate, a 

existat pace între Dumnezeu și om, iar Dumnezeu obișnuia 

să vină în seara rece și să meargă și să vorbească cu Adam 

și Eva. Nu aveau frică în inima lor față de Dumnezeu și 

așteptau cu nerăbdare venirea Lui în vizită la ei. 

Atunci Satana, care este dușmanul păcii, a intrat în șarpe și 

ia ispitit pe Adam și Eva la păcat, pentru că acolo unde este 

păcatul, nu există pace. Satana, tatăl minciunilor, le-a spus 

că nu vor muri chiar dacă n-ar fi ascultat de Dumnezeu și ar 

lua roadele pe care Dumnezeu le spusese să nu le 

mănânce. La fel cum mulți oameni încă ascultă până astăzi 

glasul diavolului, tot așa Adam și Eva au făcut ceea ce 

diavolul i-a ispitit să facă și au păcătuit împotriva lui 

Dumnezeu . În acel moment, liniștea de care se bucuraseră, 

i-a părăsit - toată pacea și frumusețea pe 

care Dumnezeu le-a creat a fost acum distrusă într-un 

singur act de păcat, iar frica a intrat în inimile lui Adam și 

Eva. 

În acea seară, când Dumnezeu a venit ca de obicei ca să le 

vorbească, s-au ascuns și s-au temut de prezența lui 

Dumnezeu . „Păcatul a venit pe lume printr-un singur om și 

păcatul lui a adus moartea cu el” și chiar noi, cei care trăim 
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astăzi, am păcătuit și suntem departe de prezența 

mântuitoare a lui Dumnezeu . ( Romani 5:12 ; 3:23 ). Un 

păcat duce în general la altul, iar astăzi întreaga lume este 

bolnavă de păcat și de aceea nu există pace pe pământ. 

DUMNEZEU A VREUT SĂ RESTABLE PACEA DIN NOU ÎN 

LUME . 

Dumnezeu s-a uitat în jos din cer și a văzut toată ura, frica, 

păcatul și tristețea și, în marea Sa dragoste, El L-a trimis 

pe Fiul Său să se nască într-un grajd. An după an, de Crăciun, 

ni se amintește cuvintele îngerului: „Nu vă fie frică! Sunt 

aici cu vești bune pentru tine, care vor aduce o mare bucurie 

tuturor oamenilor. Chiar în această zi în orașul lui David s-a 

născut Mântuitorul tău - Hristos Domnul! Deodată, o mare 

armată de îngeri a apărut împreună cu îngerul, cântând laude 

lui Dumnezeu : Slavă lui Dumnezeu în cerul cel mai înalt și 

pace pe pământ celor cu care El este plăcut ”. (Luca 2: 10-

14). Isus a fost trimis pe acest pământ „să strălucească din 

cer asupra tuturor celor care trăiesc în umbra întunecată a 

morții, pentru a ne călăuzi pașii spre calea păcii”. (Luca 

1:79). Efeseni 2:14 ne mai spune că „Însuși Hristos ne-a 

adus pacea”. Dumnezeu l- a trimis pe Prințul Păcii în această 

lume și, dacă oamenii din acele vremuri l-ar fi acceptat doar 

pe Prințul Păcii, ar fi putut trăi încă o dată în armonie. 

CE AU FĂCUT OAMENII CU ACEASTE PACE? 

La fel ca Adam și Eva, evreii și ceilalți oameni de atunci au 

preferat să nu asculte de Dumnezeu și să urmeze sfaturile 

lui Satana. L-au respins pe Prinț și, când Pilat i-a pus pe Iisus 

și pe Baraba înaintea lor, au strigat: „Pleacă pe Iisus! Dă-ne 

Barabbas! ” Cu alte cuvinte, ei spuneau „Luați prințul păcii și 

dați-ne ură, războaie, crime și păcat”. Acești oameni au avut 

propriul lor arbitru și ar fi putut alege pentru ei înșiși fără 
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a fi forțați, dar chiar și așa au ales-o pe Baraba. Zilele în 

care trăim sunt exact aceleași. Dumnezeu ne-a dat de 

ales. Îl putem avea pe Isus ca Mântuitor și ca Rege al 

nostru, și El va aduce pacea în viețile noastre. El spune: 

„Pacea este ceea ce las cu tine; este propria mea pace pe 

care ți-o dau. Nu o dau ca lumea. Nu vă îngrijorați și 

supărați; nu-ti fie frica. " (Ioan 14:27). Păcatele din viața 

noastră ne-au îndepărtat de Dumnezeu și, în starea noastră 

păcătoasă, nu avem pace în noi înșine, dar Iisus stă mereu 

cu brațele întinse și așteaptă să ne primească înapoi, să ne 

refacă, să ne facă fii ai lui Dumnezeu și să dă- ne din 

nou pace . 

Ni se spune în Romani 5: 1 „Acum că am fost îndreptați 

cu Dumnezeu prin credință, avem pace cu Dumnezeu prin 

Domnul nostru Iisus Hristos”. Nu există nimic în această 

lume care să ne dea pace. Banii, bogățiile și faima nu-i pot 

da, băutura nu-i poate da; iar punerea numelor noastre pe 

un rol al bisericii nu o poate da. Există o singură cale de a 

primi pacea pentru sufletele noastre și este să venim la 

Domnul Isus, să ne mărturisim păcatele către El și să ne 

îndepărtăm de ele și „Dacă mărturisim păcatele noastre 

lui Dumnezeu , El își va ține promisiunea și va face ceea ce 

are dreptate: El ne va ierta păcatele și ne va purifica de 

orice faptă greșită ”. (1 Ioan 1: 9). Pacea pe care o dă Isus 

este o pace mult dincolo de înțelegerea umană ( Filippians 4: 

7). Nu poate fi explicat de om, dar îl putem experimenta în 

viețile noastre dacă suntem dispuși să ne îndepărtăm de 

păcat și de prietenii păcătoși și să ne întoarcem la Domnul 

Isus Hristos și să-L slujim numai. S-ar putea să putem trăi 

fără pace, dar nu ne putem permite să murim fără pace, 

„Căci Regatul lui Dumnezeu nu este o chestiune de mâncare 

și băutură, ci de dreptate și pace”. ( Romani 14:17 ). Prin 
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urmare, dacă nu avem pacea lui Dumnezeu în inimile noastre 

atunci când murim, cu siguranță nu vom fi primiți în cerul 

Său al păcii. 

Dacă nu l-am acceptat pe Prințul Păcii în viețile noastre și 

murim în starea noastră păcătoasă, atunci există un singur 

loc pentru noi și acesta este focul etern al iadului. Nu vă 

puteți permite să muriți în starea în care vă aflați acum 

pentru că veți fi veșnic pierduți, iar Cuvântul 

lui Dumnezeu ne spune că „fumul focului care îi chinuie se 

ridică în vecii vecilor”. Este un iad veșnic către care se 

îndreaptă păcătosul și am păcătuit cu toții. „Nu este nimeni 

care să fie drept”. ( Romani 3:10 ). Dacă vrei să mergi în cer, 

trebuie să faci un singur lucru și să faci pace 

cu Dumnezeu și să ai pacea lui Dumnezeu în inima ta „Și lasă 

pacea pe care ți-o dă Hristos, te îndrumă”. ( Coloseni 

3:15 ). În timpul Crăciunului ni se aduce aminte de venirea 

lui Isus în această lume pentru a aduce pacea. În timpul 

Paștelui ni se amintește cum oamenii L-au respins și L-au 

răstignit. Dragă prietenă, vei fi și tu unul dintre cei care l-

au respins pe Stăpân sau ai de gând să îți deschizi viața și 

să-L lași să intre? Există o singură modalitate de a 

avea pacea lui Dumnezeu în inima voastră, și anume 

îngenunchind în fața Lui acum, mărturisindu-I că sunteți un 

păcătos și rugându-L să vă curățească și să vă facă al 

Său; oricât de bun crezi că ești, trebuie să fii salvat; Oricât 

de rău ai crede că ești, El este dispus să te accepte și nu va 

întoarce pe nimeni. Dacă nu ați experimentat 

niciodată pacea lui Dumnezeu în sufletul vostru, atunci 

acceptați-o acum și veți avea o bucurie mare și glorioasă pe 

care cuvintele nu o pot exprima. (1 Petru 1: 8). 

La un anumit serviciu evanghelic, un bătrân s-a ridicat și a 

spus: „Am trăit în timpul domniei a patru regi. În primii am 
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fost mereu în război și a fost un moment teribil. În timpul 

domniei celui de-al doilea, am suferit o foamete mare și am 

mâncat șobolani, iarbă și lemn. În timpul celui de-al treilea, 

dușmanii noștri ne-au învins și noi am devenit slujitorii 

lor. Dar în timpul domniei acestui al treilea rege am fost 

vizitați de un alt rege, un mare rege, un rege bun, un rege 

liniștit, un rege al iubirii - Iisus Domnul din ceruri! El a învins 

dușmanul și El ne-a cucerit inimile. De aceea, acum trăim în 

pace și din belșug și sperăm să trăim în curând cu El în ceruri 

”. 

Dragă prietenă, predă-ți viața acum lui Isus. În acest 

moment, oprește-te pe drumul tău descendent către iad, 

întoarce-te și slujește Regelui regilor și Domnului 

domnilor. S-ar putea să descoperi că mulți dintre prietenii 

tăi te vor părăsi, dar amintește-ți că Isus a spus: „Pacea pe 

care o dă Hristos trebuie să te ghideze în deciziile pe care 

le iei”. ( Coloseni 3:15 ). 

Domnul Gschwend  

 Acest tract evanghelic a fost tradus cu un 

computer. Dacă puteți corecta sau îmbunătăți limba, vă 

rugăm să contactați biroul la info@angp.co.za 

  

Dacă ați găsit mântuirea în Hristos sau ați fost 

binecuvântați prin literatura noastră Evanghelică, vă rugăm 

să ne anunțați. Am dori să îi mulțumim lui 

Dumnezeu împreună cu tine și să ne amintim mai departe de 

tine în rugăciunile noastre. Pentru literatură evanghelică 

gratuită, cărți și tratate în peste 540 de limbi, vă rugăm să 

ne contactați :  

INIMA OMULUI 
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 This Gospel tract was translated with a computer. If you 

can correct or improve the language, please contact the 

office at info@angp.co.za 
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